

# ZERTIFIKAT

für das Managementsystem nach

## Food Safety System Certification 22000 FSSC 22000 (Version 5.1)

Zertifizierungsplan für Lebensmittelsicherheit-Managementsysteme, bestehend aus den folgenden Elementen:  
ISO 22000:2018, ISO/TS 22002-1:2009 und zusätzliche Anforderungen der FSSC 22000 (Version 5.1).

Die Zertifizierungsstelle TÜV NORD CERT GmbH bestätigt hiermit als Ergebnis der Auditierung, Bewertung und Zertifizierungsentscheidung gemäß ISO/IEC 17021-1:2015, dass die Organisation

**DÜBÖR Groneweg GmbH & Co. KG**  
Grüner Sand 72  
32107 Bad Salzuflen  
Deutschland



ein Managementsystem konform zu den Anforderungen der FSSC 22000 (Version 5.1) betreibt und innerhalb der Laufzeit des Zertifikats von 3 Jahren auf Konformität überwacht wird.

Geltungsbereich

**Herstellung (mischen), Abfüllen in Kanister, Spraydosen, Variotainern, Flaschen, Mehrweg- und Einweggebinde sowie in Tankwagen von Backtrennmitteln und Schneidölen und Abfüllen von Rapsöl in Mehrweg- und Einweggebinde**

Unterkategorie in der Lebensmittelkette

**CIV - Verarbeitung von Produkten, die bei Umgebungsbedingungen haltbar sind**

Das Audit umfasst die folgenden off-site Aktivitäten

**DÜBÖR Groneweg GmbH & Co. KG, Ufler Weg 3, 32107 Bad Salzuflen, Deutschland: Herstellung (mischen) und Abfüllen von Backtrennmitteln und Schneidölen in Kanister, Flaschen, Mehrweg- und Einweggebinde sowie Tankwagen, Abfüllen von Rapsöl in Mehrweg- und Einweggebinde**

Zertifikat-Registrier-Nr. 78 295 056675

Auditbericht-Nr. 3531 0198

Autorisiert von: Marion Giere

Gültig von 2022-03-07

Gültig bis 2025-03-06

Erstzertifizierung 2022-03-07



Position des Unterzeichners: Certification Scheme Manager Food / Feed  
Zertifizierungsstelle der TÜV NORD CERT GmbH

Datum der Zertifizierungsentscheidung 2022-03-07  
Ausstellungsdatum: Essen, 2022-03-07

Die Echtheit dieses Zertifikats kann in der FSSC 22000-Datenbank für zertifizierte Organisationen unter [www.fssc22000.com](http://www.fssc22000.com) überprüft werden.

TÜV NORD CERT GmbH

Am TÜV 1

45307 Essen

[www.tuev-nord-cert.de](http://www.tuev-nord-cert.de)



# CERTIFICATE

Management system as per

## Food Safety System Certification 22000 FSSC 22000 (Version 5.1)

Certification scheme for food safety management systems consisting of the following elements:  
ISO 22000:2018, ISO/TS 22002-1:2009 and Additional FSSC 22000 requirements (Version 5.1).

The Certification Body TÜV NORD CERT GmbH hereby confirms as a result of the audit, assessment and certification decision according to ISO/IEC 17021-1:2015, that the organization

**DÜBÖR Groneweg GmbH & Co. KG**  
Grüner Sand 72  
32107 Bad Salzufen  
Germany



operates a management system in accordance with the requirements of FSSC 22000 (Version 5.1) and will be assessed for conformity within the 3 year term of validity of the certificate.

Scope

**Production (mixing), filling in cans, spray cans, variotainern, bottles, multi-path and one-way bundles as well as in tank trucks of baking release agents and lubricating oils and filling of rape-seel oil in multi-path and one-way bundles**

Food Chain Subcategory

**CIV - Processing of ambient stable products**

This audit included the following off-site activities at

**DÜBÖR Groneweg GmbH & Co. KG, Ufler Weg 3, 32107 Bad Salzufen, Germany: Production (mixing) and filling of baking release agents and cutting oils in canisters, bottles, reusable and disposable containers and tank trucks, filling of rapeseed oil in reusable and disposable containers**

Certificate Registration No. 78 295 056675

Audit Report No. 3531 0198

Authorized by: Marion Giere

Valid from 2022-03-07

Valid until 2025-03-06

Initial certification 2022-03-07



Position of signatory: Certification Scheme Manager Food / Feed  
Certification Body at TÜV NORD CERT GmbH

Date of certification decision 2022-03-07

Date of issue: Essen, 2022-03-07

The authenticity of this certificate can be verified in the FSSC 22000 database of Certified Organizations available on [www.fssc22000.com](http://www.fssc22000.com)

TÜV NORD CERT GmbH

Am TÜV 1

45307 Essen

[www.tuev-nord-cert.com](http://www.tuev-nord-cert.com)



Deutsche  
Akkreditierungsstelle  
D-ZM-12007-01-00

